
Ivo 
Schot
In het verleden hebben we in De 
Bassist al eens aandacht besteed 
aan zijn videokanaal For The  
Love Of Bass en met de band 
Subterranean Street Society is 
hij zeer actief: Ivo Schot. Hij is 
geen standaard bassist, maar 
blazersectie, strijkersectie, bas en 
gitaar in één. Hoe hij dat doet, 
lees je hier.

 Interview Tekst: Chris Dekker * Foto’s: Michael Dustin Youree

Bas 2.0

H
et is het klassieke verhaal. Als kind 
zat Ivo op pianoles, maar hij werd 
bezeten van de rockmuziek. Eerst 
was het de punkrock van Sum41 en 

later was Nirvana een openbaring. De gitaar 
is dan meestal de eerste keus, maar een 
vriendje was ‘net even beter’. In het oefenhok 
op school stond een bas. Dat leek een tijdelijk 
instrument voor Ivo, maar toen kwamen de 
hits van de Red Hot Chili Peppers met Flea op 
bas. 
‘Dat was de katalysator’, vertelt Ivo Schot in 
zijn Amsterdamse benedenwoning, volge-
stouwd met bed, bassen en pedalboards. 
‘Vanaf dat moment wilde ik bas blijven spelen 
en werd aangenomen op de Rockacademie. Ik 
had een behoorlijk muzikaal inzicht en 
schreef nummers voor bandjes, maar ik was 

‘Het gaat het mij om de 
sound en de sfeer, niet 

om virtuositeit’’
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een van de slechtste bassisten op de oplei-
ding. Ik heb me dus vier jaar lang helemaal 
op de bas gestort. Ik speelde op Precisions 
en Jazz Bassen, ik bestudeerde Jaco en 
Tower Of Power. Alle shit waar je doorheen 
moet. Toen ik klaar was met school, was ik 
mijn identiteit een beetje kwijtgeraakt, maar 
die kwam snel terug. Ik ging terug naar de 
sound en de intentie. Een bas kan schreeu-
wen en boos zijn, en ik kreeg een beetje een 
gitaristische benadering. Ik ging vaak naar 
optredens van Black Rebel Motorcycle Club 
en dat werd een belangrijke band voor me. 
Ook omdat ik daardoor holle en halfholle bas-
sen leerde kennen. Ik kwam in de band Nunki 
met Hanne Torfs van School Is Cool: zes 
muzikanten die elektronische sounds met 
instrumenten proberen te vertalen. Toen 
kwamen de fretloze bassen, delays en mijn 
eerste pedalboard, die ik met Joeri Dekker 
bouwde. Zo kwam ik op For The Love Of Bass. 
Ik begeleid mensen met alleen bas, maar in 
plaats van dat ik techniek centraal zet, gaat 

het mij om de sound en sfeer. Ik hou erg van 
liedjes en als ik muziek luister, gaat het me 
om songs en de totale sfeer, zoals Sufjan 
Sevens, Ryan Adams of The Stones, en niet 
om virtuoze bassisten. De totale sfeer grijpt 
me meer.’

Ondertussen was de Deense straatmuzikant 
Louis Puggaard-Muller - je kent hem mis-
schien van een aflevering van Pauw - naar 
Nederland gekomen voor een meisje. Hij had 
via via van Ivo gehoord en zocht contact.
‘Hij had een een idee voor een album. De 
songs waren al af. Hij heeft een prachtige 
stem en speelt op een resonatorgitaar. Die 
klinkt fel en ritmisch. Er was dus met drum en 
resonator eigenlijk alleen ritme. Voor mij is 
dat een speeltuin. Ik mag alle ruimte tussen 
tophoog en bassdrum opvullen en er is alle 
ruimte voor melodie. Ik ben dus alles wat ik 
kan in die band gaan stoppen.  Een groot 
gedeelte van de sound met bas, zowel live als 
op de plaat.’

‘Ik denk meestal in geluiden. Ik denk als een 
producer en ik vraag me af welke intentie 
het nummer heeft. Moet het warm klinken, 
of moet het een bepaalde woede hebben? Ik 
denk dan vaak in andere instrumenten, zoals 
blazers en strijkers. Strijkersounds maak ik 
met reverb, autovolume-echo en soms drive 
en dat klinkt vaak lieflijk. Bij rockdingen 
denk ik meer in gitaar of een saxofoon. Een 
baritonsax voel je ook in je lijf.’   

Weet je meteen welke pedalen je gebruikt? 
Of laat je je verrassen door combinaties?
‘Mijn pedalen kunnen een valkuil zijn. Ik ben 
nu veel aan het optreden, dus alles heeft 
een vaste plaats op mijn pedalboard. Het 
zijn diverse effectketens. Als ik muziek ga 
schrijven, dan wil ik niet vastzitten aan deze 
typische sounds, dus dan haal ik alle peda-
len er af om af te dwingen dat ik niet altijd 
hetzelfde doe. En ik heb meer pedalen dan 
je hier ziet, haha! Sommige pedalen werken 
beter in een studio en sommige zijn gewoon 
niet betrouwbaar genoeg voor een zwaar 
tourleven.’

Er zijn de laatste jaren ontzettend veel 
pedalen en pedalenmerken bijgekomen. 
Maakt dat je gek? 
‘Er waren periodes dat ik er obsessief mee 
bezig was. Ik hou het nu wel bij, maar ik ben 

‘Feedback is een onderdeel 
van mijn geluid geworden’

klaar met de basis. Ik heb een TubeScreamer 
die goed is. Er zijn misschien nog betere, 
maar zal iemand in de zaal dat horen? In de 
studio ben ik wel iemand die op iedere song 
een andere overdrive wil. Ken je de band 
Reignwolf, trouwens? Ik zag ze in poppodium 
Trix en die band heeft de dikste sound ooit, 
maar zijn hele pedalenset was afgedekt met 
t-shirts. Niemand mocht zien wat hij 
gebruikte en na het optreden werd het 
board meteen weggehaald. Je hoorde in 
essentie een fuzz en een octaver, maar 
welke? Dat is vast uit te zoeken, maar veel 
van je sound zit ook in je skills, vingers, 
instrument, en versterker.’
 
Je zou bij een bassist als jij misschien een 
strakklinkende moderne bas verwachten. 
Maar jij speelt op oude Höfners... 
‘Ik was met mijn vorige band op tour in 
Brighton en daar zag ik een oude Höfner 
President Bass staan. Hij kostte 800 pond. 
Ik vroeg advies bij een kenner en die advi-
seerde me hem meteen te kopen. Bij mijn 
Duitse band SuiT paste hij niet. De sound 
heeft veel mid en dat zat de gitaren in de 
weg. Toen Louis op mijn pad kwam, bleek 
het geluid juist goed bij zijn muziek te pas-
sen, want deze bas kan mooi opvullen. En de 
neiging tot feedbacken van deze bas werd 
belangrijk voor de band. Dat is een onder-
deel van mijn geluid geworden. Ook de 
sound van een holle bas: Met een P of J klin-
ken fuzzen snel digitaler en synth-achtiger. 
De Muse-sound. Met een holle bas worden 
drives minder controleerbaar en krijg je een 
soort oude, swampy bluessound. Als ik meer 
laag nodig heb, pak ik de Höfner Club Bass. 
Ik speel bijna alleen op de Höfners, ook als 
ik met een coverband speel, wat ik af en toe 
doe. Ik ben heel anders gaan bassen: met 
plectrum of met duim en wijsvinger; minder 
volgens de standaard-stijl. En een Fender 
voelt opeens heel groot.’ 

Klinkt een nummer altijd hetzelfde of 
experimenteer je live veel? 
‘Alles is behoorlijk gearrangeerd, dus de 
mate van controle is hoog. Ik probeer het 
steeds hetzelfde te spelen. Maar als de 
Tascam warm wordt [zie kader], klinkt ie 
soms anders en ieder podium klinkt natuur-
lijk anders. Dat maakt het wel organisch.’

Op 1 mei komt het album uit 12 Steps uit 
en gaat over het alcoholisme van Louis’ 
vader en het bekende stappenplan. 
‘Op het album gaat de bas alle kanten op. Hij 
is soms zelfs fretloos en klinkt Jaco-achtig. 
Alle sounds zijn analoog. Ik ben blij en trots 
op het album. Louis en ik hebben elkaar echt 
gevonden. Het zijn zijn nummers, maar qua 
geluid is het mijn kindje. We kunnen niet 
wachten om er mee op tour te gaan.’ n

subterraneanstreetsociety.com   
fortheloveofbass.com

De spullen

Wees gewaarschuwd, het komende gedeelte is voor de echte pedalen-nerds.

‘Ik speel draadloos en ik heb een Mod2 van RockBoard voor aansluiting met midi. Mijn signaalke-
ten begint met een tuner en dan volgt een compressor. Die is voornamelijk voor het strak trek-
ken, zodat ik betere tracking heb met de octavers. Soms boost ik mijn signaal er mee. Een kwart 
van het pedalboard is een snijplankje, dat ik los kan maken van het grote board, en daarop zit het 
belangrijkste. Dat gebruik ik voor kleine optredens en voor festivals waar we weinig ombouwtijd 
hebben. Vervolgens gaat mijn signaal naar een tremolo. Feedback en tremolo zijn heerlijk. Dan 
komt er nog een drive die door Rogier Kerkhof is gebouwd; een gemodificieerd TubeScreamer-
circuit. Dat voegt een breedte aan frequenties toe en ik zet hem in als ik over alles heen moet 
beuken. Het voegt een bak laag toe. Dat is soms ergerlijk bij een drive, maar ik vind het lekker. 
Zowel op mijn board als bij mijn basversterker heb ik een stotter-schakelaar. Een soort kill switch 
om snel het geluid aan en uit te zetten. Dan komt er nog een fuzz van Rogier: een Woolly 
Mammoth, maar minder woolly. Strakker dus. Dan heb ik een Line 6 DL4-delay, waarvan ik de 
autovolume-echo gebruik, om als een cello te klinken. Het pedaal is eigenlijk te groot, maar het 
past nog net en andere pedalen overtuigen me niet.’ 
 
‘Mijn bassignaal split ik altijd. Een kant gaat naar een basversterker via een TC Electronic Ditto 4 
voor de loops. Deze synct via midi met de drumcomputer, zodat ze altijd gelijk lopen. We spelen 
dus met drumloops of een clicktrack. De andere kant gaat naar een Avalanche Run Delay van 
Earthquaker Devices: de mooiste en meest organische delay/reverb, aangesloten op een expres-
siepedaal. Als ik bas speel over beide versterkers, is er meestal één kant met reverb en een droge 
kant. Mijn signaal gaat vervolgens via twee loopers en dan nog door twee synthpedalen. Daarmee 
kan ik ook de loop beïnvloeden met oscillators en smerige blokgolven. Ik kan de loops omkeren, 
chaos veroorzaken en wat ik maar wil. De baskant van mijn versterker is een Orange Terror Bass 
via een 1x12 inch-kast van EBS. Die 12 inch-speaker geeft veel mid en bij grote optredens staat er 
een 1x15 inch onder voor extra laag. Meer heb ik niet nodig. Ik hoef geen Ampeg-toren. Dat is 
cool, maar dan heb ik geen controle meer. Het podium is schoner en als de PA goed is, is het oké. 
Bij de Orange staat nog een kastje met daarin het binnenwerk van twee Electro-Harmonix-
pedalen. Een English Muffin en een Black Finger. Die hebben buizen en gingen altijd kapot. Rogier 
heeft ze in een behuizing geplaatst. De Muffin klinkt als een soort organische Marshall.’ 
 
‘Mijn andere versterker is een Elk, door Rogier omgebouwd tot een ‘59 en ‘65 Bassman. In de stu-
dio gebruik ik meestal het ‘65 circuit en live de ‘59. Die is donker en wollig en dat is wat ik zoek. 
Of ik gebruik twee versterkers voor bas, maar ik speel ook op een Gibson ES-125 gitaar. Ook dat 
keek ik een beetje af van Black Rebel Motorcycle Club. Ik speel dan soundscape-achtige partijen 
in open stemming over een loop van een bas-drone. Mijn gitaargeluid is niet echt anders, maar 
dan kan ik hogere frequenties toevoegen.’

Dan loopt er nog een Tascam-taperecorder mee. De vier sporen op het cassettebandje bevatten 
een akkoordenprogressie en kunnen - zoals een drawbar van een Hammond - bijgevoegd worden. 
Net als de drumcomputer wordt deze bediend door de drummer, maar via midi staat hij ‘in sync’ 
met de op tijd gebaseerde effecten van Ivo.

Filmpjes over Ivo’s pedalboard vind je op www.debassist.nl

debassist.nl
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